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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
SRPEN 2023 

 
 

 

 
Termín jednání:  Středa 30. 08. 2023 
 
Místo jednání: R. Svobodové 1444,  Milevsko (hybridní jednání) 
 
Začátek jednání:          16:30 
  
Konec jednání:  19:25 
 
Přítomni: Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Lucie Predajňová, Kamil Vraspír, Tomáš 

Rosecký (od 18:00) 
 
Omluven: Jiří Tlustý 
 
Sekretáři: Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
 
 
 

 

 

Navržený program jednání:    bod vede 

1. Úvod a schválení programu jednání             Dolejš  
2. Jmenování ověřovatele zápisu                      Dolejš  
3. Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů    Dolejš  
4. Připravované materiály na školení sekretářů    Matyáš, Dufková  
5. Zpráva o čerpání rozpočtu, schválení návrhu rozpočtu 2024  Matyáš, Dufková  
6. Regionální projekty        Matyáš, Dufková  

- Schůzka Pardubice RPRR 

7. Informace z jednotlivých komisí, doplnění komisí o další členy  předsedové komisí  
LK; KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK       

8. KCTM Vysočina a Jižní Čechy      Dolejš, Pazderník  
9. Informace z jednání manažerů a z CE VV    Matyáš, Dolejš   
10. Termíny jednání RVV v období 9-12/2023    Dolejš  
11. Hlasování Per-rollam       Matyáš  
12. Ostatní         Matyáš  

- Sociální sítě, regionální redaktor  
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV. VV schválil 
předložený program jednání.  
            

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Lucii Predajňovou ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

Proběhla kontrola zápisu z minulého jednání.  

Úkol 06/2023 1: Zajistit stažení malých branek z oddílu Malonty, za který zodpovídal K. Vraspír, s termínem 
splnění 31. 7. 2023, jeho splnění je plánované do 3. 9. 2023 

               

4) PŘIPRAVOVANÉ MATERIÁLY NA ŠKOLENÍ SEKRETÁŘŮ 

Jiří Matyáš podrobně přítomné seznámil s připravenými materiály na školení sekretářů formou prezentace, a 
informoval o přítomnosti metodiků vzdělávání na těchto školeních – na Vysočině Jan Třískala a v JČ 
telekonferenčně V. Paul.  

Během tohoto bodu se široce diskutovalo o přípravě ODM v JČ, dále o školských soutěžích, které si oba hejtmani 
vzaly pod patronaci a domluvili se na uskutečnění jednání s AŠSK o možné spolupráci.  

 

5) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU REGIONU, SCHVÁLENÍ NÁVRHU ROZPOČTU 2024 

Petra Dufková přítomným členům předložila písemný materiál – podrobné čerpání rozpočtu za 1–8/2023. 
O některých položkách rozpočtu se vedla diskuse. Dále Jiří Matyáš informoval o připraveném výhledu a modelaci 
rozpočtu do roku 2026. Mezi přítomnými probíhala široká diskuse ohledně jednotlivých položek připravovaného 
rozpočtu 2024 a RVV souhlasí s prezentací návrhu rozpočtu CE EKO. 

 

HLASOVÁNÍ 

PRO  4    ZDRŽEL SE      0        PROTI     0 

 

RVV souhlasí se změnami v předloženém rozpočtu, které vyplynuly z diskuse. 
 

6) REGIONÁLNÍ PROJEKTY A SCHŮZKA PARDUBICE RPRR 

Projektové informace byly řešeny a rozebírány během předešlého bodu jednání, v rámci rozpočtové diskuse. 

 

Dále Lukáš Dolejš spolu s Jiřím Matyášem dodali podrobné informace o průběhu schůzky v Pardubicích. 

Jiří Matyáš upozornil přítomné  na plánovanou přípravu nového Dlouhodobého plánu regionálního rozvoje na 
4 následující roky (2024–2028) a hovořil o nutnosti zpracovat tento plán s větší kreativitou a ambiciózností. 

 

V 18:00 se připojil on-line k jednání Tomáš Rosecký. 

 

7) INFORMACE Z JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ 

LK – Petra Dufková informovala o běžících přípravách nové sezony. Hovořila o úpravě soutěže starších žáků na 
Vysočině, kde došlo ke změně na 3 koše po 4 družstvech a s tím související úpravy zadání soutěží starších žáků 
ve FISu. P. Dufková hovořila také o možném rozdílu v pořádání 11. kola starších žáků na Vysočině a v Jižních 
Čechách z důvodu možnosti použití získaných dotací na jednotlivých krajích. Dále byly řešeny rozpisy soutěží 
3+1, které jsou ve FISu rozepsány do konce kalendářního roku 2023 a v průběhu listopadu  (po možných 
dohláškách) dojde k doplnění těchto jednotlivých rozpisů.  

Dále v rámci bodu byla přítomným představena nová SH ve Žďáře nad Sázavou.  
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KRD – Michal Pazderník a Jiří Matyáš – informovali o přípravách jednotlivých školení rozhodčích. Školení 
stávajících rozhodčích je naplánováno na 2. 9. 2023 v Jindřichově Hradci, dále hovořili o jednání regionálních 
předsedů a supervizorů s CE KRD a mezi přítomnými proběhla na základě těchto informací diskuse ohledně 
oblečení pro rozhodčí. 

 

KMM – Lucie Predajňová požádala RVV o doplnění člena komise, kterou je Andrea Doležalová ze Světlé n. S. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  5    ZDRŽEL SE      0        PROTI     0 

 

RVV schválil předložený návrh. 

 

V rámci bodu informoval Lukáš Dolejš o změně hlavního trenéra krajské reprezentace chlapců Jihočeského kraje, 
kterým byl na základě návrhu KMM a hejtmana ČF za Jihočeský kraj navrhnut Jakub Jung.   

 
VV potvrzuje hlasování Per-rollam: 
 

Na základě návrhu KMM a hejtmana ČF za Jihočeský kraj byl RVV schválen do funkce hlavního trenéra krajské 
reprezentace chlapců Jihočeského kraje Jakub Jung.  

 

Úkol 08/2023 1: Doplnit novou členku KMM na web ČF.  

  Termín: 10. 9. 2023 

            Zodpovídá: Jiří Matyáš 

 

Úkol 08/2023 2: Vyzvat Jakuba Junga k doplnění realizačního týmu krajské reprezentace chlapců Jihočeského 
kraje.  

     Termín: 10. 9. 2023 

               Zodpovídá: Lucie Predajňová 

 

Lukáš Dolejš spolu s Lucií Predajňovou informovali přítomné o již připravovaném tréninku krajské jihočeské 
reprezentace starších žáků, který je naplánovaný na 21. 9. 2023 na hale v Chýnově. 

Mezi přítomnými proběhla diskuse o zajištění tréninků všech krajských reprezentací a komplikacím s dostupností 
hal v Jihočeském kraji. 

 

Úkol 08/2023 3: Vyzvat hlavní trenéry všech 4 realizačních týmů k zaslání naplánovaných tréninkových jednotek 
a požadavků  k projednání KMM s termínem do 8. 9. 2023 

     Termín: 31. 8. 2023 

               Zodpovídají: J. Matyáš, P. Dufková 

 

KRR – Lukáš Dolejš informoval o termínu plánovaného setkání komise na konec září 2023.  

 

KPS – Jiří Matyáš hovořil o neúspěšném podání dotace Erasmus, dále Kamil Vraspír pohovořil o připravovaných 
plánovaných turnajích pro ročníky 2008, kteří se nebudou moci účastnit ODM.  

 

KŽF – Tomáš Rosecký informoval o termínu plánovaného setkání komise na konec září 2023. 

 

DK – Petra Dufková – zatím bez jednání, setkání komise neplánováno. 

 

8) KCTM VYSOČINA A JIŽNÍ ČECHY 

Jihočeský florbal – vyúčtováno, vše v pořádku 



 

4 
 

Florbal Vysočina – V termínu 26.–29. 10. 2023 plánované soustředění krajských reprezentací žáků 

 

9) INFORMACE Z JEDNÁNÍ MANAŽERŮ A Z CE VV 

Informace byly podávány během předešlých bodů jednání.  

Jiří Matyáš pohovořil o výstupech z dotazníkového řízení s jednotlivými oddíly, které sekretáři uskutečnili na konci 
sezony. Přítomní diskutovali nad jednotlivými grafy z předložené prezentace. 

 

Úkol 08/2023 4: Seznámit se podrobně s materiálem Analýza stavu jednotlivých regionů 2022/2023 a zaslání 
připomínek k tomuto dokumentu. 

     Termín: 6. 9. 2023 

               Zodpovídají: členové RVV 

 

10) TERMÍNY JEDNÁNÍ RVV V OBDOBÍ 9–12/2023 

26. 09. 2023   16:30   Jihlava    

31. 10. 2023   16:30   Veselí nad Lužnicí 

28. 11. 2023   16:30   Jihlava 

19. 12. 2023   19:00   on-line 

30. 01. 2024   16:30   Veselí nad Lužnicí 

 

Členové RVV se dohodli na jednání vždy poslední úterý v měsíci. 

 

11) HLASOVÁNÍ PER-ROLLAM 

 

Změně hlavního trenéra krajské reprezentace chlapců Jihočeského kraje, kterým byl na základě návrhu 
KMM a hejtmana ČF za Jihočeský kraj navrhnut Jakub Jung.  
 
VV potvrzuje hlasování Per-rollam (schváleno během bodu 7): 

RVV schválil do funkce hlavního trenéra krajské reprezentace chlapců Jihočeského kraje Jakuba Junga.  

 

 

SK Meťák České Budějovice - žádost o udělení výjimky pro pořádání domácích turnajů Jihočeské ligy 
starších žáků v SH Meťák Č. Budějovice pro sezónu 2023-2024.  

 

VV potvrzuje hlasování Per-rollam: 

RVV schválil žádost SK Meťák s podmínkou pro příští sezonu. 

 

Florbal Telč – žádost o udělení výjimky pro pořádání domácích turnajů Ligy Vysočiny mužů v SH ZŠ 
Hradecká Telč pro sezónu  2023-2024.  

 

VV potvrzuje hlasování Per-rollam: 

RVV neschválil žádost Florbal Telč. 

 

12) OSTATNÍ 
a)  Sociální sítě 

Jiří Matyáš pohovořil o sociálních sítích regionu a představil analytické sestavy návštěvnosti – za období 
9/2022—6/2023 a za poslední týden před jednáním RVV. Členové RVV diskutovali možnosti přípravy obsahu 
tak, aby byly oba kanály (FB/IG) plněny shodným obsahem vzhledem k různým cílovým skupinám. 

 

b)  Regionální redaktor 
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Mezi přítomnými probíhala diskuse ohledně osoby regionálního redaktora, ze které zazněl návrh, po vyčerpání 
všech navrhovaných osob, o podání inzerátu na FB a Instagramu a o eventuálním rozdělení na krajské 
redaktory.  Dále se hovořilo o připravovaném obsahu článků. 

 

Úkol 08/2023 5: Zajistit regionálního popřípadě krajských redaktorů. 

     Termín: 26. 9. 2023 

               Zodpovídají: členové RVV a sekretáři 

 

c) Oprava Předpisů – doplněný bod 

Z potřeby uvést do souladu regionální předpisy soutěží 5XM5, 5JM6 a 5VM6 dle Pokynu k řízení regionálních 
soutěží 2023/24. Při přípravě regionálních předpisů došlo k chybnému uvedení částky za platbu rozhodčím, kdy 
dle výše uvedeného pokynu vyplývá, že tato částka je možná do maximální výše 500,- Kč i v případě, kdy je 
utkání hráno mimo turnaj. 
 

Úkol 08/2023 6: Upravit Předpisy daných soutěží do souladu s Pokynem k řízení regionálních soutěží 2023/24, 
vložit na web ČF, do dokumentů soutěží ve FISu a o této skutečnosti informovat oddíly.  

     Termín: 31. 8. 2023 

               Zodpovídají: P. Dufková, J. Matyáš 
 
 
 
Jednání ukončeno v 19:25. Další jednání proběhne 26. 9. 2023 v Jihlavě. 
 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Lucie Predajňová, jmenovaný ověřovatel 


